
  
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 
 Încheiat azi 30.08.2010 orele 1200 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna august 
, conform convocatorului înregistrat la nr. 2760  din  30.08.2010. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local ,dl.Tudosiea fiind absent motivat şi dl.Dumitrescu Ilie . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 

Domnul preşedinte de şedinţă Niţi Constantin prezintă ordinea de zi pe care 
o supune spre aprobare. 
 
1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2010. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
 
                2.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea impozitelor şi taxelor 
locale pe anul 2010 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Gheorghe Ioana 
 
              3.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea unui contract de comodat 
cu dr.veterinar Spânu Vicenţiu  

                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
 
              4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea închierii unui spaţiu pentru 
Centrul de informare agricolă  

                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
 
              5.Proiect de hotărâre cu privire la acordarea indemnizaţiei de pensionare 

                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
             
                 6.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Dl.Niţi:Doamna secretar,văd că faţa de şedinţele de comisie sunt mai puţine 
proiecte de hotărâri pe ordinea de zi,de ce? 
 D-na secretar:Pentru gărduleţe a fost adoptată o hotărâre în luna mai,iar 
pentru planul de ocupare a funcţiilor publice mai întâi ne trebuie avizul de la 
ANPF. 
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Dl.Niţi:Vin voci din afară că priritar pentru comună este apa de la Spătaru să 
se continue până la Urluiasca Mică. 

Dl.Alexe:Apa de la Spătaru e pe Sapard,aici e vorba de apa de la Oteştii de 
Sus-Cungrea pe HG 577. 

Dl.Niţi:Dl.dr.Spânu nu are închiriat şi la Cepeşti?Nu a subînchiriat? 
Dl.Ciulei:Ba da. 
Dl.Alexe:Am înţeles că vrea să atragă fonduri europene . 
Dl.Niţi:Dar are închiriat şi la Cepeşti!De ce a schimbat destinaţia.Acum vrea 

alt spaţiu? 
D-na Gheorghe:Vreau să vă spun că este un rău platnic. 
Dl.Popa:Asta ştiam.Dacă e neserios ,toate intră acolo! 
Dl.Nicolescu:Dl.Lică a spus că are şi calităţi. 
Dl.Alexe:Cu centrul de informare am înţeles că e vorba de un ONG.Noi le 

oferim spaţiul pe 33 de luni şi se va încheia un contract cu un specialist. 
Dl.Niţi:Dar legea nu e promulgată de Preşedinte. 
Dl.Alexe:Este vorba de altă lege. 

 După aprobare ,se trece la prezentarea materialelor întocmite . 
 Se fac înscrieri la cuvânt:dl.Nicolescu,lista rămânând deschisă. 
 Dl.Nicolescu:Cu primele 4 proiecte de hotărâri nu am nimic împotrivă.Vreau 
să mă refer la punctul 5.Potrivit Legii nr.118 nu se mai acordă indemnizaţie de 
pensionare,dar pe  dl.Dima îl ştiu de când eram copil,de când a venit învăţător la 
Oteştii de Jos.E printre puţinele cadre didactice care se bucură de un deosebit 
respect ca şi cadru didactic,ca şi comportament,atât pe plan profesional cât şi ca 
cetăţean.Şi de dl.Agapin pot spune aceleaşi lucruri,cu mici diferenţe.Dacă nu se 
mai acordă,nu se mai acordă,dar să găsim o formulă să le acordăm respectul 
nostru.Asta e legea,unii au luat 3-4 salarii,iar dânşii nu mai pot lua nimic.Poate vă 
gândiţi să le acordăm ceva ca recunoştinţă pentru meritele depuse.Nu putem ajunge 
la suma respectivă,dar măcar simbolic. 
 Dl.Nicolae:Referitor la modificarea impozitelor şi taxelor locale trebuie să 
fie înştiinţaţi cetăţenii,prin serviciul financiar contabil,care trebuie să-şi facă 
meseria.  
 D-na Gheorghe:S-a afişat la sediu! 
 Dl.Nicolae:Nu vin toţi la Primărie!Trebuie popularizat,faceţi înştiinţări,că e 
obligaţia dvs. de serviciu!S-au stabilit 2 ranguri.La Spătaru e tot ca la Cungrea? 
 D-na Gheorghe:E zona A la toată lumea şi rangul 4 şi 5. 
 Dl.Nicolae:E jenant!Cum să fie toţi în zona A?Cu bonificaţia nici acum nu 
v-a intrat în cap că se acordă pentru fiecare capitol separat? 
 D-na Gheorghe:Nu, se acordă pentru plata tuturor impozitelor! 
 Dl.Nicolae:Nu faci d-ta legea. 
 D-na Gheorghe:Cine plăteşte integral imozitele beneficiază.Eu aşa am spus 
în referat că pentru toate.Din aceste impozite şi taxe primiţi îndemnizaţia de 
consilier local,noi primim salariile,de unde faci facilităţi la popor? 
 Dl.Nicolae:Nu am făcut nimic ilegal. 
 D-na Gheorghe:Nu eu am stabilit zona. 
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 Dl.Nicolae:Să fie diferenţiat pe sate.Doamna vrea doar bani la buget!Nu 
facem noi alte legiuri acum!Noi ,consilierii locali, nu suntem în plus,iar dvs. nu 
faceţi ce vreţi! 
 Dl.Niţi:Să o scoatem de pe ordinea de zi. 
 Dl.Nicolae:De ce s-o scoatem?,tot vorbim de modificarea taxelor. 
 D-na Gheorghe:Acum modifiăm pentru clădiri şi mijloace de transport,iar 
în şedinţa viitoare luăm hotărâre cu impozitele şi taxele pentru anul 2011 cu toate 
facilităţile. 
 Dl.Nicolae:Din câte ştiu eu impozitele şi taxele se aprobă în luna mai nu în 
septembrie.Acum că aveţi studii ,ar trebui să ştiţi mai bine ce înlesnirile acordaţi 
contribuabililor. 
 Dl.Nicolaescu:Referitor la reduceri,mi se pare firesc cum zice d-na 
Gheorghe.Unul plăteşte terenul şi nu mai plăteşte maşină până nu o vinde.Mi se 
pare corect când plăteşte întegral. 
 Dl.Nicolae:Dacă unul are 50 de milioane de plată pentru teren,casă şi 
maşină,vă daţi seama cât pierde? 
 D-na Gheorghe:Eu am propus şi dvs. consilierii aţi aprobat. 
 Dl.Nicolae:Citiţi doamnă Codul fiscal!Omul plăteşte ce poate ,nu ce vrei  
d-ta!Nu se poate să plătească tot o dată. 
 D-na Gheorghe:Dacă le facem poprire pe salariu sau pensie se supără pe 
mine,nu pe d-ta! 
 Dl.Popa:Ce diferenţă ar fi la Spătaru? 
 D-na Gheorghe:Coeficientul de corecţie de 1,1%. 
 Dl.Popa:Nu e mult. 
 D-na Gheorghe:La zone sunt diferenţe mai mari. 
 Dl.Ciulei:De unde ştii mata, d-le Nicolae, că Mieştiul nu e de zona A? 
 Dl.Alexe:Dacă nu ar fi petrolul la noi,ar fi jale! 
 Dl.Popa:Cu rectificare sunt de acord.Taxele locale nu le putem comenta,dar 
pentru şedinţa viitoare să se stabilească dacă avem sau nu hotărâre cu zona şi 
rangul.Observ în gândirea mea de economist ,că aceste taxe sunt pentru întreaga 
comunitate.De ce eu să contribui din ce în ce mai mult şi altul să nu contribuie cu 
nimic.Eu am contribuit 47 de ani la CAS ,altul 37 ani şi are mai mult ca mine.Nu se 
mai poate aşa.Falimentăm România din cauza Guvernului.Face Ridzi serbare, 
facem şi noi.Gândul nostru a fost să plimbăm microbuzul să facă instrucţia 
fotbaliştilor şi să plimbe opincile din toată ţara.Cu aceşti bani puteam să terminăm 
podul.Şi noi să începem curăţenia de jos în sus.Acum examenul vieţii demnitarii îl 
dau prin alegeri.Mint cu neruşinare! 

Cu taxele există posibilitatea ca pentru 2011să se facă rectificare. 
Referitor la dr.Spânu vrea şi în căruţă şi în teleguţă.Dacă renunţă la celălalt 

contract,e bine.De pe vremea lui Stancana ne rugăm de el să ne spună ce face cu 
cele 2 camere.Nu ne-a spus niciodată.Acest personaj,se vehiculează prin sat şi e 
adevărat din informaţiile culese de mine,a recoltat ,din rezerva Primăriei, prune şi 
le-a valorificat.Aceşti pruni au fost daţi când?Sunt vreo 4 ha la Dodeiu,5 ha de 
meri,care făceau corp comun cu cei de la fermă şi i-a muncit ferma crezând că sunt 
ai lor.Acum a venit acest domn Spânu şi încă un individ,şi au luat 180 de pruni,pe  
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care acum îi culeg.Unii ziceau că l-au văzut şi în primăvară muncind 

acolo.Pe ce bază i s-a dat,ce act are şi ce organism i-a aprobat?Ca specialist avea 
voie la 0,50 ha rabil şi nu pruni.Dacă are  un contract şi dă o sumă pentru Primărie 
e altă căciulă.Prunele nu mai sunt,banii unde sunt şi mă întreb dacă Primăria e 
cumva SRL,care e sultanul aici?E ceva putred la noi!Imaginea comunei e 
deteriorată. Sunt lucrări executate şi de doi ani,oamenii nu au luat banii şi acum se 
fac cheltuieli noi,iar investitorii pleacă. 

Dl.Niţi:Aţi omis să spuneţi cu cine culege? 
Dl.Popa:Dar de unde ştiţi  că ştiu?Dacă tot mă întrebaţi să vă spun,cu 

angajaţii Primăriei! 
Dl.Săndulescu:Se suînţelege că şi d-na secretar a fost! 
Dl.Popa:PD-liştii nu au personalitate,nu au curaj să spună adevărul şi nici 

să-şi dea demisia.Preşedintelui i se cere demisia la Bucureşti şi la noi un terchea- 
berchea pac la teşcherea cu toate.Ce nu face omul pentru un pumn de bani!Acest 
domn Spânu mai înacaieră şi pe vecinii mei.Să vină să ne spună cum a luat 
prunii,că ştiu şi oamenii din sat că a cules cu cei de la spaţii verzi.D-na secretar 
trebuie să ştiţi dacă are sau nu un contract încheiat cu cineva? 

D-na secretar:Nu am cunoştinţă.E posibil ca să fi înregistrat vreun contract 
în perioada în care am fost în concediu. 

Dl.Popa:Aceste măsuri au creat un haos mare.Să vă spun ce am păţit de 
Sf.Marie pe căldurile alea mari de 38o .Am primit o Diplomă pentru activitatea mea 
lungă.Pentru ce?Ce să fac cu ea?Pe diplomă scrie Consiliul Local Cungrea.Care 
consiliu?Exact ca pe vremea lui Moromete,când se urcau copiii pe scenă!Îmi venea 
şi mie să urc pe scenă,dar cădeam drept prost,pentru că îmi ziceau oamenii “ D-ta 
nu eşti consilier,te faci că nu ştii? “Mi-a ţi dat d-voastră şi nu ştiu eu?Nu mă 
încălzeşte cu nimic această hârtie. 

Dl.Săndulescu:Ai fost aplaudat! 
Dl.Popa:Înjurat de primarul Bujgoi!Popa Marica se pupa cu nepotul 

Pleantă.Mai ţinem şi la marcă,măi fraţilor!Nu mi-a convenit că am fost pus pe 
aceeaşi balanţă cu primarul Bujgoi.Şi eu am fost director de cămin,şi  în fiecare 
duminică veneau formaţii de dansuri din împrejurimi. 

Referitor la spaţiul pentru Centrul agricol sunt de acord. 
Cu pensionarea,îs colegii mei,dar căutai legea şi îmi pare rău că au intrat 

într-o zodie nefericită.Noi am am avut o zodie  privilegiată.Am primit şi eu după 
trei ani de la ieşirea la pensie.Unele judeţe te scot de la 1 iulie,altele de la 1 
septembrie ca să mai apuci şi banii pe vacanţă,fiecare aplică legea cum vrea.E lipsa 
unei armonizări totale.Dacă aş găsi vreo altă posibilitate sau dacă există bani,să le 
dea măcar o îndemnizaţie.Fiecare a profitat cât s-a putut,au luat 1-2-7 salarii.Dacă 
există posibilitatea şi cadrul legal să li se dea. 

Cu impozitul la locuinţe,e mult ca la a doua locuinţă să plăteşti 65%.La noi 
sunt mulţi care au mai multe locuinţe prin moştenire. 

D-na Gheorghe:Cele moştenitite nu sunt impozitate. 
Dl.Popa:Dacă moştenesc 4 case nu plătesc deloc? 
D-na Gheorghe:Nu.  
Dl.Popa:Văd că televizorul ne informează mai mult decât consiliul local.Zic  
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să ne mobilizăm activitatea, să devenim mai fiabili,pentru că nu există 

armonie nici intre indivizi,nici între grupuri şi nici intre noi şi primărie.Dr.veterinar 
e un caraghios,care a şiut să profite extraordinar de mult pe toate timpurile. 

D-na Vînă:Cum nu mai e director? 
Dl.Popa:A fost tot ca Bujgoi primar! 
Dl.Ban:La punctual 1,vreau ca dl. Ciulei să ne spună unde intră banii. 
Dl.Ciulei:Nu au venit încă banii,nu s-au făcut facturi,dar tot ce ştiu este că 

cel care a câştigat licitaţia primeşte şi finanţarea.Banii sunt cu destinaţie specială şi 
vor fi cheltuiţi numai pentru scopul dat. 

Dl.Niţi:Deci cine vine cu lucarea,vine şi cu banii? 
Dl.Alexe:Firma care a câştigat a participat la licitaţia electronică. 
Dl.Ban:Cu punctual 2,să punem şi noi problema cei care stăm peste gârlă,să 

plătim mai puţin. 
Dl.Ciulei: Tu nu mai plăteşti deloc! 
Dl.Ban:Eu zic să plătească fiecare la fel.Ce l-am pus eu să facă casa la 

Spătaru sau eu s-o fac peste gârlă? 
D-na Gheorghe:Aşa şi este.Zona A la toţi.S-a stabilit prin hotărâre de 

consiliu,iar pentru la anul care vine puteţi să le modificaţi.Acum noi nu vorbim 
decât de majorarea impozitelor la locuinţe şi mijloace de transport. 

Dl.Nicolae:D-le Ban,dacă un cetăţean mai are 5 m până la asfalt să plătească 
tot camine care nu am? 

Dl.Ban:La punctul 3,mai vrea şi altcineva să cumpere acolo sau să 
închirieze.Să se facă licitaţie şi care dă mai mult să ia.Ştiu că s-a cerut suma de 50 
de milioane. 

Dl.Popa:Zic şi eu să se facă vânzare totală,că nu mai are nciun viitor 
coşmelia aia. 

Dl.Alexe:Poate dl.dr.reuşeşte s-o reabiliteze. 
Dl.Niţi:Să ne prezinte un raport cu ce viitor va avea  acest dispensar.Când se 

va întocmi factura la cel care a câştigat licitaţia cu apa, să fie vizat de un diriginte 
de şantier,să nu fie ca la îmbrăcatul fânânilor,să aibă un deviz sau proiect cu ce a 
făcut. 

Dl.Săndulescu:Constat mereu aceleaşi chestiuni.Dacă nu eşti în 
conformitate cu un subiect,nu mai da cu presupusul!Nu am înţeles de ce nu mai 
sunt cele 2 proiecte pe ordinea de zi. 

D-na secretar:Pentru că în luna mai s-a luat o hotărâre cu gărduleţele ,iar 
pentru planul de ocupare a funcţiilor publice ne trebuie aviz de la ANFP. 

Dl.Alexe:Ţin minte când în şedinţă dl.Lică a zis că nu le vede rostul,iar eu 
am dat replica că rostul este printre uluci. 

Dl.Săndulescu:Dacă hotărârea a fost luată, nu cred că a fost corect.Aprobăm 
suma de 220000 lei.Când vor intra banii în acest cont,contabilul automat trebuie să 
ia legătura cu firma, să se pună de acord cu unele măsuri.În funcţie de unele etape 
parcurse,trebuie informat şi consiliul local.Un consilier local merge prin sat şi 
informează lumea.Când nu ştiţi să le faceţi,mai întrebaţi pe cineva care cunoaşte,să 
fi ţi în ton cu legea.Nu am fost informaţi  cu modificarea impozitelor şi taxelor 
locale şi am asistat  la un duel verbal între un funcţionar al primăriei şi un consilier  
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local.Nicăieri nu se face aşa!Consilierii locali îşi exprimă punctul de 

vedere,iar salariatul îi răspunde la întrebare.Şi eu îmi amintesc că pentru anul 2010 
am zis ca impozitul să fie diferenţiat. 

D-na Gheorghe:Vă aduc hotărârea! 
Dl.Săndulescu:Pentru anul 2011 veţi face explicit un referat şi noi îl 

analizăm împreună cu proiectul de hotărâre şi apoi aprobăm sau nu. 
Referitor la închirierea spaţiului,e un lucru bun,dar am înţeles că acest ONG 

va participa la o licitaţie regională şi nu se ştie dacă prinde sau nu.În ceea ce 
priveşte specialistul,sper ca să fie un cadru devotat,să ştie ce înseamnă 
agricultură,să meargă la sursă să discute cu agricultorii în fiecare etapă,ce soiuri să 
cultive,cu ce să le trateze.Trebuie un om cu personalitate,nu să dea doar bună ziua 
şi atât.E vorba de o chirie de 20 de euro pe lună,o sumă destul de bună. 

Cu îndemnizaţia de pensionare nu putem să nu ne gândim la aceşti oameni şi 
să fim ingraţi,dar textul de lege spune clar.Spuneţi să găsim o modalitate,dar vă 
spun modalitatea este nulă.Noi aprobăm,iar dacă Instituţia Prefectului o va ataca,e 
treaba lor,noi scăpăm cu faţa curată. 

Cu contractul de comodat dr. veterinardepune o cerere,face o cotitură de 180 
de grade să beneficieze de naivitatea noastră.Are un contract de închiriere la noi în 
comună,vreau un contract de comodat gratuit.Pentru obţinerea fondurilor europene, 
ar fi foarte bine să-i dăm la fosta cooperaţie sau sediu al consiliului local şi să 
închidă la Cepeşti.Noi am mers pe un raport de evaluare de 40 de milioane.Am 
mers pe trei licitaţii succesive şi spaţiul a rămas la jumătate de preţ.Acum preţul de 
pornire la licitaţie este acela şi orice persoană se poate veni cu o ofertă.Nu ştiu dacă 
îl avantajează dreptul de preemţiune. 

Referitor la problema ridicată de dl.Popa,nu am înţeles ce e cu această 
rezervă,cum a fost constituită,cum ADS-ul a menţinut această stare de fapt.Pentru 
şedinţa viitoare dl. viceprimar şi d-na secretar să facă un material şi să spună ce 
este cu ea,dacă există un contract între Primărie şi aceste persoane care exploatează 
suprafeţele şi să fim informaţi. 

D-na secretar:De ce nu îl întrebaţi pe dl.Spânu,că vine spre Primărie? 
Dl.dr. este invitat la şedinţă. 
Dl.Lică:Cu rectificare bugetului sunt de acord.Cu modificarea impozitelor şi 

taxelor legea e dată,cu închirierea pentru Centrul de informare agricolă la fel,suma 
e bună. 

Dl.Alexe:Vor plăti şi un specialist cu 700 de euro. 
D-na Vînă:Ce e cu 700 de euro? 
Dl.Alexe:Contractul este pe 33 de luni. 
Dl.Lică:Cu punctul 5 am fost de acord şi în anii trecuţi,cu 3-5 salarii.Rămân 

la convingerea de a fi acordate 2-3 salarii.Dacă dl.Popa a ridicat problema cu 
prunii,eu ridic problema cu fierul vechi.Doamna secretar,pentru şedinţa viitoare să 
fim informaţi cu cantitatea de fier vechi obţinută din valorificare,ce sumă,cine a 
semnat de el. 

Dl.Alexe:Noi ,comisia de buget-finanţe am solicitat d-nei Gheorghe să ne 
comunice până la şedinţa de azi,dacă s-a depus vreun ban. 

D-na Gheorghe:Nu. 
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Dl.Lică:Ce s-a făcut cu fierul vechi? 
Dl.Alexe:Nu ştiu.Vasile s-a ocupat de el,din câte ştiu. 
Dl.Niţi:D-le Lică,referitor la fierul vechi ,s-a valorificat şi de la primărie şi 

de la blocul de la Oteşti. 
Dl.Lică:A fost luat de la şcoală?Cine l-a luat? 
Dl.Niţi:Să se prezinte facturile,procesele verbale . 
Dl.Săndulescu:Din această comisie de preluare am făcut parte şi eu.La 

vremea respectivă,când s-a valorificat,am fost sunat de Liviu Preduţ să vin la 
cântar.L-am întrebat cât fier este acolo şi mi-a spus că aproximativ 2,5 tone.Am zis 
că nu pot veni,dar am convingerea că sunt ceilalţi membrii din comisie şi 
dl.director şi nu mai vin şi eu ca supervizor. 

Dl.Niţi:Rău aţi făcut! 
Dl.Nicolescu:Nu a chemat pe nimeni de la şcoală.Am fost informat că a fost 

Brătulete Florin. 
Dl.Săndulescu:Dacă fierul  a fost vândut lui Vasile,probabil că Preduţ poate 

să  ne dea un răspuns,ce cantitate a fost,că nu-l lăsa ei Brătulete aşa singur.La 
căminul social erau conducte şi calorifere mari. 

Dl.Niţi:Eu le-am cărat la Primărie o zi întreagă.Am adus un camion de 
fiare,aproximativ 4 tone. 

Dl.Săndulescu:Ştie tot Preduţ de el?Să dea un raport. 
Dl.Lică.Nu aţi participat la cântar? 
Dl.Alexe:S-au adus la magazie.Ştiţi că la starea civilă trebuia să fie pus grilaj 

la uşă.Grilajul a fost,dar cu schimbatul uşilor a dispărut. 
Dl.Niţi:Cu bugetul şi cu modificarea impozitelor şi taxelor sunt de 

acord.Vreau să ne spună dl. dr. dacă a subînchiriat acolo la Cepeşti şi câţi bani ia. 
Dl.dr .:Vreau să vă spun domnilor consilieri, că toate comunele au contract 

de comodat cu titlu gratuit,numai la Cungrea,nu se poate. 
Dl.Niţi:Câtă chirie luaţi? 
Dl.dr .:15 milioane,măcar pot să cumpăr dispensarul la Vişan? 

         Dl.Niţi:Renunţaţi la Cepeşri. 
 Dl.dr.: Dacă am bani pot să particip la orice licitaţie! 
 Dl.Niţi:Noi v-am dat un spaţiu. 
 Dl. dr.:Da,dar trebuie unul gratis! 
 Dl.Niţi:Cu îndemnizaţia de pensionare îl contrazic pe dl.Săndulescu să 
meargă la Instituţia Prefectului şi să ne dea un răspuns. 
 Dl.Popa:Mai bine le dăm un pogon de pruni sau nu e legal? 
 Dl.dr.: A venit la direcţie un ordin în care suntem înştiinţati că se derulează 
fonduri de la Uniunea Europeană pentru medicii care au contracte de comodat sau 
acte de vânzare cumpărare,pentru reabilitarea dispensarelor veterinare.Dacă spaţiul 
e amenajat ,nu ne dau bani. 
 Dl.Niţi:Vă dăm,dar renunţaţi la Cepeşti!De ce să nu luăm noi 5-6 milioane 
chirie/ lună? 
 Dl.Alexe:S-a luat o hotărâre şi dl. dr. a subînchiriat. 
 Dl.dr.: Referitor la specialist ,să aduceţi unul care să spună că se derulează 
fonduri pe măsura 141. 
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 Dl.Alexe:Avem deja un specialist,pe Ileana Rodica. 
 Dl.Niţi:Dvs. d-le dr.aţi fost ocupat cu recoltatul prunelor. 
 Dl.dr.: Nu e pe ordinea de zi.Nu răspund la găinării!Am fost invitat să 
particip la şedinţă pentru contractul de comodat.Faceţi-mi scris oficial! 
 Dl.Niţi:De ce nu ne daţi un răspuns? 
 Dl.dr.Nu vă răspund! 
 Dl.Popa:Răspunsul  e o găinărie,dar fapta ce e? 
 Dl.dr.: Sunt acolo!Faceţi o comisie şi vedeţi! 
 Dl.Popa:Ai cules sau nu? 
 Dl.dr .Nu culeg!Mă doare spatele pot să culeg! 
 Dl.Popa:Nu te juca cu durerile!Fii decent şi spune cum ai fost în deal ,cum 
ai cules în baza cărui contract?De ce să planeze în tot satul suspiciunea. 
 Dl.dr . se retrage din şedinţă. 
 Dl.Popa:Mai e şi impertinent ! 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2010-
10 voturi pentru 
  2.Proiect de hotărâre cu privire la modificarea impozitelor şi taxelor locale 

pe anul 2010-10 voturi pentru 
3.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea unui contract de comodat cu 

dr.veterinar Spânu Vicenţiu-10 voturi împotrivă 
   4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea închierii unui spaţiu pentru 
Centrul de informare agricolă -10 voturi pentru 
        5.Proiect de hotărâre cu privire la acordarea indemnizaţiei de pensionare-6 
voturi pentru,4 abţineri :dl.Niţi,dl.Alexe,dl.Tudor şi d-na Vînă. 
 D-na secretar :Vă aduc la cunoştinţă că nu voi contrasenmna hotărârea 
întrucât este nelegală. 

 Dl.Niţi:Pentru şedinţa viitoare dl-Preduţ să ne prezinte şi activitatea pe anul 
2009 la apă,indexul de la începutul şi sfârşitul anului,indexul de la populaţie, 
sumele încasate şi depuse la casierie pe lună sau trimesctru,cum a încasat. 

D-le Ciulei,nu mi-ai zis că firma cumnatului tău s-a ocupat de izlazuri!E 
adevărat?Ieri am auzit la Călimăneşti! 

Dl.Săndulescu:Bine că am aflat unde ai fost ieri! 
Dl.Nicolescu:Mă bucur că dl. dr. v-a lămurit,dar răspunsul nu ne face cinste. 
Dl.Popa:De ce nu i-ai spus când a fost aici? 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                 Preşedinte,                            Secretar, 
           Niţi Constantin                       Gabriela ANDROBIE 

 
  
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
                 Preşedinte,                             Secretar, 
         Constantin NIŢI              Gabriela ANDRONIE 


